
Protokół Nr  35/2020 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

 z dnia 25 listopada 2020 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z dnia 29.09.2020 r.  

4. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2021 r. 

5. Opracowanie wniosków do projektu uchwały budżetowej na 2021 r. 

6. Wolne wnioski. 
 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Komisji Marian Chmielewski. Powitał członków komisji oraz 

pracowników Urzędu. 

Do pkt 2  

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Chmielewski przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

Do pkt 3 

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Chmielewski zaproponował przyjęcie protokołu Komisji z dnia 

29.09.2020 r.  

 Członkowie Komisji jednogłośnie głosami 5 za przyjęli protokół z Komisji z dnia 29.069.2020 r.  

Do pkt 4 

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Chmielewski powiedział, że projekt planu pracy na rok 2021 został 

wysłany na email. Zapytał czy członkowie Komisji mają uwagi do zaproponowanego planu pracy.      

Członek Komisji Janina Pietrewicz zaproponowała dodanie do planu pracy pkt o treści Ochrona 

przeciwpożarowa w gminie – spotkanie z prezesami Ochotniczych Straży Pożarnych oraz analiza potrzeb. 

Do pkt 5 

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Chmielewski zapytał, które z zaproponowanych wniosków  

do budżetu tj.: 

1. Wykonanie wiaty na zbiórkę elektrośmieci – 20 000 zł; 

2. Parking przy szkole podstawowej Nr 2 – 100 000,00 zł; 

3. Utwardzenie skweru pomiędzy rzeką Gołdapą a ul. Nadbrzeżną 20 000 zł; 

4. Zakup samochodu na potrzeby Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi – 70 000 zł; 

5. Wykonanie chodnika przy współfinansowaniu przez Starostwo przy ul. Bagiennej wzdłuż ogródków 

działkowych;  

6. Zwalczanie środków na zwalczanie barszczu Sosnowskiego – 60 000 zł; 

7. Zabezpieczenie środków na przydomowe oczyszczalnie ścieków – 45 000 zł. 

zostały ujęte w projekcie budżetu na 2021 rok.  

Skarbnik Gminy Gołdap Edyta Białek odpowiedziała, że na przydomowe oczyszczalnie ścieków zostało 

zabezpieczone 40.000 zł a na usuwanie barszczu Sosnowskiego 30.000 zł 

Kierownik Wydziału WIK Jarosław Duchnowski odpowiedział, że przedstawione przez 

Wiceprzewodniczącego Komisji Mariana Chmielewskiego wnioski inwestycyjne nie są umieszczone  

w projekcie budżetu na 2021 rok.  

Członek Komisji Zdzisław Janczuk powiedział, że zgodnie z uchwałą trybową jeżeli jest chęć 

wprowadzenia do projektu budżetu zadania w nim nieujętego, trzeba wskazać źródło finansowania.  

Członek Komisji Janina Pietrewicz powiedziała, żeby ująć w projekcie budżetu wykonanie wiaty  

na zbiórkę elektrośmieci. 

Członek Komisji Zdzisław Janczuk powiedział, że również jest za ujęciem tego zadania w projekcie 

budżetu. Zwrócił się do Pani Skarbnik oraz Kierownika WIK, by mieć na uwadze powyższe zadanie i  jeżeli 

znajdą się środki w trakcie roku budżetowego to przeznaczyć je na wykonanie wiaty na zbiórkę 

elektrośmieci.  

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Chmielewski przeprowadził głosowanie w sprawie wykonania 

wiaty na zbiórkę elektrośmieci w trakcie trwania roku budżetowego 2021  r.  

Członkowie Komisji jednogłośnie głosami 5 za zaakceptowali powyższy wniosek. 

Do pkt 6 

Członek Komisji Zbigniew Makarewicz zapytał, czy oświetlenie świąteczne z drzew może wisieć przez 

cały rok. 



Kierownik Wydziału WIK Jarosław Duchnowski odpowiedział, że są zdejmowane ze względu  

na działanie UV, wpływ warunków pogodowych na instalację, rozkwit liści. Dodał, że zostanie  

to sprawdzone czy nie ma możliwości zostawienia oświetlenia na stałe.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodnicząca Komisji 

   /-/  Katarzyna Krusznis        /-/       Zofia Syperek 


